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Tirebolu'da afet şehitleri dualarla anıldı
Giresun’da 22 Ağustos 

2020 tarihinde yaşanan ve 
birçok bölgeyi etkileyen sel 

programı, sel sularının en 
çok hasara yol açtığı böl-
gelerden biri olan; Tirebolu 

afetinde hayatını kaybe-
den Şehitlerimiz için anma 
programı düzenlendi.

ilçesi Karahmetli köyü sı-
nırları içerisindeki Tirebo-
lu-Doğankent karayolunun 
9. ile 10. kilometreleri ara-
sındaki menfezin yıkıldığı 
noktaya yapılan "Altı Şe-
hitler Köprüsü"nde gerçek-

Vali Mehmet Fatih Ser-
dengeçti'nin de katılımıyla 
gerçek leş ti ri len anma 

leştirildi.
Günün anısına köprü 

üzerine çiçek bırakan Vali 
Serdengeçti, yaptığı ko-
nuşmada "22 Ağustos 
2020 tarihinde yaşadığı-
mız bu elim olayda hayatı-

nı kaybeden altı kahrama-
nımızı rahmet ve minnetle 
anıyoruz. Şehitlerimize 
Allah'tan rahmet, ailelerine 
ve tüm Giresun halkına 
başsağlığı diliyorum" dedi. 

(Giresun Valiliği)

“Fiyatın düşürmeye çalışıyor!”

Ziraat Odası Başkanı 
Nurittin Karan, 21 Ağus-
tos 2023 tarihi itibariyle fın-

yüzde 10 aşağısında bir fi-
yattan alım yapmasının 
üzücü olduğunu vurgula-
yarak, “Başında AK Parti 
Sakaya Milletvekili ve 
TBMM Fındık Çalışma 
Grubu Başkanının bulun-
duğu bir kuruma yakışma-
mıştır.

Şu anda serbest piya-
sada tüccar 80 liraya 
kadar fındık alır ken, 
FİSKOBİRLİK’in 76 lira-
dan fındık almakta. Nakit 
sorunu yaşayan FİSKO-
BİRLİK ya fındık almak is-
temiyor ya da fındık fiyatı-
nı düşürmeye çalışıyor. 
Bunun başka bir izahı ola-
maz” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

dık alım kampanyasına 
başladığını açık layan 
FİSKOBİRLİK’in alım fi-

yatını eleştirdi.
Karan, FİSKOBİRLİK 

gibi bir kurumun TMO’nun 

“Bize ışık tutacak”

TİM Başkanı Mustafa 
Gültepe, beraberindeki 
TİM heyetiyle Giresun’da 
fındık sektörü ve ihracatı-
nı masaya yatırdı. TİM 
Başkanı Gültepe, üretici-
lerle fındık hasadı yapa-
rak, fındık sanayici ve ih-
racatçılarıyla bir değer-
lendirme toplantısı ger-
çekleştirdi. Gültepe, Tür-
kiye’nin halen 27 milyar 
dolar düzeyinde bulunan 
gıda ve tarım ürünleri ih-
racatını 2028'e kadar 50 
milyar dolara çıkarmayı 
hedeflediklerini kaydetti.

Türkiye İhracatçılar 

Meclisi Tarım Kurulu, 
Ağustos ayı toplantısını  
Giresun’da gerçekleştir-
di.   Fındık hasat mevsimi 
nedeniyle TİM Tarım Ku-
rulu’nu Giresun’da topla-
dıklarını belirten Gültepe, 
“Fındık bu ülkenin en 
önemli tarımsal değerleri 
arasında yer alıyor. Dün-
yanın toplam fındık üreti-
minin yaklaşık yüzde 
70'ini yapıyoruz. 2022'de 
313 bin ton fındık ihracatı 
karşılığında ülkemize 1 
milyar 750 milyon dolar 
gelir getirdik. Ben fındıkta 
potansiyelin çok daha 

fazla olduğunu biliyorum. 
Üretimde verimliği artıra-
bilir ve fındığı işleyerek 
katma değerli ürün haline 
getirebilirsek ülkemize 
çok da-ha fazla döviz ge-
tirebiliriz. Bugün burada 
bahçelerimizde çiftçileri-
mizle konuştuk, üretim te-
sislerinde incelemelerde 
bulunup, ihracatçılarımı-
zı dinledik. Bizim için çok 
verimli bir çalışma oldu. 
Burada edindiğimiz bilgi-
ler, fındıkla ilgili projeleri-
mizde bize ışık tutacak” 
dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

Kızının mezun olduğu üniversitede okuyacak
Cumhurbaşkanı Re-

cep Tayyip Erdoğan'ın eşi 
Emine Erdoğan'ın hima-
yelerinde başlatılan "Ne-
rede Kalmıştık" Eğitim Se-
ferberliği projesiyle yarım 
kalan eğitim hayatını ta-
mamlayan Gi resun lu 
hemşehrimiz Gönül Ök-
süz, Karadeniz Teknik 
Üniversitesi Hemşirelik 
bölümünü kazandı.

Öksüz, “Benim gibi ha-
yallerini tamamlamak is-
teyen tüm kadınların bu 

projeden muhakkak ya-
rarlansın. Hayallerimin 
gerçekleşmesine vesile 
olan başta Cumhurbaş-
kanımızın eşi Emine Er-
doğan hanımefendiye ve 
her zaman bu konuda 
beni destekleyen Gire-
sun AK Parti İl Kadın Kol-
ları Başkanımız Berrin 
Aydın’ a çok teşekkür edi-
yorum. Şans öyle bir 
şans ki kızımın bitirdiği bö-
lümü okuyacağım. Çok 
mutlu ve gururluyum. Bu 

gururu yaşatan herkese 
şükranlarımı sunuyo-
rum.” dedi.

AK Parti Kadın Kolları 
Başkanı Berrin Aydın ise, 
“Gönül Hanım hepimizin 
gururu oldu. Önce evladı-
nı aynı okulda okutup 
hemşire olmasını sağla-
dı. Şimdide roller değişe-
rek evladı annesine des-
tek olmasını görecek 
olmak mutluluk verici bir 
duygu oldu” diye konuş-
tu. (Dursun Onur)
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GRÜ'nün kontenjan doluluk oranı yüzde 99,8 oldu
19 Ağustos 2023 tari-

hinde açıklanan YKS yer-
leştirme sonuçlarına göre, 
Giresun Üniversitesi lisans 
ve önlisans programları ge-
nelinde kontenjan doluluk 
oranı yüzde 99.8 olarak 
gerçekleşti. 2023-2024 öğ-
retim yılında önlisans 
(MYO) programlarına yer-
leşen öğrenci sayısımız 

(4719); Üniversitemizin li-
sans programlarına yerle-
şen öğrenci sayımız ise 
(2434) oldu. Bu öğretim yı-
lında YKS ile yerleşen 
(7153) ve özel yetenek sı-
navı ile yerleşen (140) 
olmak üzere toplamda 
(7293) öğrenci Giresun 
Üniversitesi bölüm ve 
programlarına kesin kayıt 

yaptırma hakkını elde 
etmiş oldu. YKS yerleştir-
me sonuçlarına göre, önli-
sans programlarımızın ta-
mamı dolarken, üniversit-
de sadece Fen Bilgisi Öğ-
retmenliği, İnşaat Mühen-
disliği, Makine Mühendisli-
ği kontenjanlarında eksik 
kontenjan kaldı. Bu prog-
ramların da kesin kayıtlar-

dan sonra yapılacak ek yer-
leştirmelerle dolması bek-
leniyor.

Rektör Prof. Dr. Yılma-
za Can, Giresun Üiversite-
sine yerleşen tüm öğrenci-
leri velileriyle birlikte yü-
rekten kutlayarak, öğrenim 
hayatlarında üstün başarı-
lar diledi.

 (Giresun Üniversitesi)

Konal'dan Tosunoğlu'nu ziyaret
miz için hayırlı ve başa-
rılı geçmesi temennisin-
de bulunarak, Müdür To-
sunoğlu nezdinde tüm 
eğitim camiasına çalış-
malarında başarılar dile-
di. Müdür Ertuğrul Tosu-
noğ lu'da Mil letveki li 
Konal'a ziyaretinden 
duyduğu memnuniyeti 
belirterek ilimizdeki eği-
tim öğretimle ilgili kısa 
bilgiler verdi. 

(GİMEM)

MHP Giresun Millet-
veki li Er tuğ rul Gazi 
Konal, İl Milli Eğitim Mü-
dürü Ertuğrul Tosunoğ-
lu'nu makamında ziyaret 
etti. Sıcak bir sohbet ha-
vasında gerçekleşen zi-
yarette eğitim öğretim ve 
diğer güncel meselelere 
dair görüş alışverişinde 
bulunuldu. Milletvekili 
Konal ,  önü müz de ki  
2023-2024 eğittim öğre-
tim yılının ilimiz ve ülke-

“Ambalajlı ürünlere gramaj standardı
getirilmeli”

Bazı ambalajlı ürünler-
de gramaj düşürülüp fiyat 
aynı tutularak gizli zam ya-
pıldığına dikkati çeken 
TESK Genel Başkanı Ben-
devi Palandöken, “Özellik-
le gıda, temizlik ve kişisel 
bakım ürünlerindeki fiyat 
artışlarından dolayı piya-
sadaki bazı üreticiler kâr 
marjlarını artırmak için bu 
ürünlerin gramajını düşü-
rerek tüketiciyi yanıltıyor. 
Bunu tek bir üründe değil 
milyonlarca üründe yapa-
rak büyük kazançlar elde 
ediyorlar. Tüketici aslında 
daha az ürün aldığının far-
kında olmadan aynı mik-
tarda para ödüyor. Bir nevi 
gizli zam yaparak tüketiciyi 
mağdur ediyorlar. Vatan-
daşlarımız alışveriş yapar-
ken bu tarz gramaj hileleri-
ne mutlaka dikkat etmeli. 
Ayrıca, bir hile veya haksız 
uygulamaya maruz kaldı-
ğında yasal haklarını koru-
malı” dedi.

“GRAMAJ STANDAR-
TI BİLİNÇLİ ALIŞVERİŞE 
İMKÂN SAĞLAR”

Daha adil ve güvenli 
alışveriş yapabilmek için te-

Çünkü ambalajlardaki net 
gramaj bilgileri, tüketicile-
rin alım yaptıkları ürünlerin 
içerdiği kalori, besin değeri 
ve diğer özellikleri daha iyi 
anlamalarını sağlar. Bu 
standartlar piyasada yasal 
düzenlemelerin takibini ve 
denetimini de kolaylaştıra-
rak başta gıda ve temizlik 
olmak üzere üretim en-
düstrisinin daha verimli ve 
sürdürülebilir olmasını da 
imkan tanır” şeklinde ko-
nuştu. 

(TESK)

mizlik ve kişisel bakım 
ürünlerine gramaj standar-
dı getirilmesi gerektiğine 
söyleyen Türkiye Esnaf ve 
Sanatkârları Konfederas-
yonu (TESK) Genel Baş-
kanı Bendevi Palandöken, 
“Gıda, temizlik ve kişisel 
bakım ürünlerine gramaj 
standardının getirilmesi 
alışveriş yaparken ürünle-
rin daha doğru değerlendi-
rilmesine ve daha bilinçli 
alış ve riş yapılmasına 
imkân sağlar. Ayrıca bu 
standartlar tüm üreticileri 
belirli bir ürün için ortalama 
fiyat skalası belirlemeye 
yönlendirir. Bu da adil bir re-
kabet ortamı oluşturur ve 

ürünlerin içeriğine dayalı 
olarak fiyatlandırılmasına 
olanak tanır. Dolayısıyla 
kalite ve fiyat arasındaki 
denge daha düzenli hale 
gelir ve tüketicilere daha 
fazla seçenek sunulur. Bu 
sebeple gıda ve zorunlu tü-
ketim malları başta olmak 
üzere A’dan Z’ye varana 
kadar tüm ürünlere yasal 
çerçevede gramaj stan-
dardı getirilmeli. Ayrıyeten 
bu standartlar sağlık ve 
beslenme konusunda da 
önemli bir işleve sahip. 

Hazırlıklar gözden geçirildi

piyasa ve üreticinin bek-
lentileri gibi konular da isti-
şare edildi. Geçtiğimiz 
alım döneminin değerlen-
dirilmesinin de yapıldığı 
toplantıda 28 Ağustos’ta 
başlayacak olan alım se-
zonuna ilişkin son hazırlık-
lar gözden geçirildi. 

(TMO)

28 Ağustos’ta, 2023 
yılı fındık alım kampanya-
sı için kapılarını açacak 
olan Toprak Mahsulleri 
Ofisi alımla ilgili son hazır-
lıkları gözden geçirdi. 
Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın Toprak 
Mahsulleri Ofisi kabuklu 
fındık alım fiyatını açıkla-

masının ardından fındık 
alım sezonu öncesi son de-
tayları istişare etmek 
üzere ilgili birim amirleri ka-
tılımıyla bir toplantı ger-
çekleştirildi. Ordu’da ger-
çekleştirilen toplantıda ka-
buklu fındıkta beklenen re-
kolte, ürün kalitesi, açıla-
cak fındık alım noktaları, 

12 bin liralık burs geliyor

Şebinkarahisarlı Sana-
yici İşadamları Derneği 
(ŞEBİNSİAD), Başkanı 
Müjdat Karayılan, üniver-
site adaylarına müjdeyi 
verdi. Üniversiteyi kaza-
nan Şebinkarahisarlı öğ-
renciler karşılıksız burs ala-
cak. 2023 YKS sonuçları 
açık landı. Burs veren 
STK'lar burs tarifelerini 
açıklamaya başladı. Öğ-
renciler günümüz şartla-
rında eğitimlerini ekono-
mik anlamda da sürdüre-
bilmeleri için burs aramaya 
başladı.

2023-YKS Sonuçları 
açıklanmasıyla öğrenciler 
burs arayışı içine girdi.

ŞEBİNSİAD Başkanı 
Müjdat Karayılan üniversi-

te sınavını kazanan öğren-
cilere karşılıksız burs vere-
ceğini duyurdu.

ÜNİVERSİTE
ADAYLARINA
KARŞILIKSIZ

BURS
Başkan Karayılan, Şe-

binkarahisarlılar Yardım-
laşma Derneği ile birlikte 
ortaklaşa yürüttüğü burs 
çalışmalarında öğrenci sı-
nırı olmadan ilk 3 bine 
giren Şebinkarahisarlı öğ-
rencilere burs verileceğini 
açıkladı.

12 BİN LİRA BURS 
VERİLECEK

Üniversite sınavını ka-
zanan öğrencileri tebrik 
eden Başkan Karayılan 
“Üniversite sınavında ilk 3 

bine giren kardeşlerimiz 
ŞEBİNSİAD Başarı Bursu 
için Şebinkarahisarlılar Yar-
dımlaşma Derneği ile irti-
bata geçebilirsiniz. Bu yılki 
bursumuz yıllık 12 bin lira 
olacaktır.” dedi.

ÜNİVERSİTE
HAYATI BOYUNCA 
BURS VERİLECEK
Karayılan, açıklama-

sında ayrıca burs alan öğ-
rencilerin yılda en az 1 
defa ŞEBİNSİAD aktivite-
sine katılmaları gerektiğini 
bildirdi. Ayrıca, üniversite 
öğrenim süresi dışında öğ-
renciler okulun uzaması 
halinde de en fazla 1 yıl 
olmak kaydıyla burs süresi 
uzatabiliyor.

(Yeni Şebinkarahisar)

Doç. Dr. Topaloğlu'na
önemli görev

Giresun Üniversitesi Teknoloji Transfer Ofisinin 
teknik destek sağladığı Giresun Meslek Yüksekokulu 
Mimari Restorasyon Programı öğretim üyesi Doç. Dr. 
Elif Topaloğlu, Avrupa Birliği tarafından finanse edilen 
ve Bilim ve Teknolojide Avrupa İşbirliği (European Co-
operation in Science and Technology-COST Associ-
ation) kapsamında yürütülen, CA20139-Holistic De-
sign of Taller Timber Buildings (HELEN) aksiyonuna 
Çalışma Grubu Üyesi (WG) olarak atandı. (GRÜ)
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“Oto galerici sitesinin borcuna karşılık
ek bina verildi!”

CHP Giresun Milletve-
kili Elvan Işık Gezmiş, “Gi-
resun Belediyesi; yaptırdı-
ğı oto galericiler sitesinin 
borçlarını ödeyemediği 
için, bu siteyi yapan müte-
ahhide belediyenin ek bi-
nasının mülkünü vermek 
zorunda kalmış ve yine bu 
inşaat için malzeme aldığı 
şirkete borçlarına karşılık 

yenin yetersiz ellerde oldu-
ğunu, kötü yönetildiğini bir 
kez daha ortaya koymuş-
tur. Oto galericiler sitesi bir 
kara deliktir, yanlışın fotoğ-
rafıdır” ifadesinde bulun-
du.

Gezmiş, satıştan der-
hal geri dönülmesi çağrısı 
yaparak, şunları kaydetti:

“Belediye yönetimi uma-
rım halka rağmen (oto ga-
lerici esnafa) rağmen proje 
yapılamayacağını öğren-
mişlerdir. Şu an bir tek dük-
kanı dahi faaliyete geçire-
mediğiniz oto galericiler si-
tesi için belediye hizmet bi-
nasını satmak iş bilme-

da oto galerinin 11 dükka-
nını vermişti” dedi.

Milletvekili Gezmiş, yap-
tığı açıklamada, Giresun 
Belediyesinin ek hizmet bi-
nasının satışı ve oto galeri-
ciler sitesinde yaşananlara 
yönelik Giresun Belediye-
sini eleştirdi.

“Giresun Belediyesi; 
yaptırdığı oto galericiler si-

mezliktir. Bakın işte proje-
niz amacına ulaşamadığı 
gibi faciaya da yol açtı. Bu 
kadar öngörüsüzlük akla 
ziyan. Belediye yönetimi-
ne açık çağrımdır: Bu sa-
tıştan derhal dönün.”

“MÜTEAHHİDE OLAN 
B O R Ç  E K  H İ Z M E T  
BİNASI VERİLEREK KA-
PATILDI”

Giresun Belediyesinin 
borcunu mülk satarak öde-
mesiyle itibarının zedelen-
diğine işaret eden Gezmiş, 
“Beş yıla yakındır görevde 
olan, üstelik de iktidar par-
tisinden bir belediye, başta 
otopark, trafik, dolmuş ha-

tesinin borçlarını ödeye-
mediği için, bu siteyi yapan 
müteahhide belediyenin 
ek binasının mülkünü ver-
mek zorunda kalmış ve 
yine bu inşaat için malze-
me aldığı şirkete borçları-
na karşılık da oto galerinin 
11 dükkanını vermişti” ha-
tırlatmasında bulunan Gez-
miş, “Bu gelişmeler beledi-

vuzu gibi pek çok sorunu-
nu çözemediği gibi yeterli 
asfalt dökememiş, doğru 
düzgün hizmet üreteme-
miştir. Temel sorunları çö-
zemeyen belediye yöneti-
mi, oto galericiler sitesi yap-
maya kalkmış ama eline 
yüzüne bulaştırmıştır. Ne 
üzücüdür ki Giresun Bele-
diyesi müteahhide olan 
borcu, belediyenin ek bi-
nasını vererek kapatmıştır. 
Malzeme aldığı yerin bor-
cunu ödeyemeyerek, 11 
dükkan vermiş, borcunu 
böyle kapatabilmiştir. Bu 
gibi yanlış adımlarla bele-
diyenin itibarı zedelen-

mektedir” değerlendirme-
sinde bulundu.

“HALKIMIZ HİZMETE 
SUSADI”

Gezmiş, Giresunluların 
hizmete adeta susadığına 
dikkat çekerek, şu ifadeleri 
kullandı:

“Giresun halkı ekono-
mik, sosyal, kültürel olmak 
üzere her alanda hizmete 
susamış durumda. Yerel 
seçimlerde bu dönüşümü 
sağlayacak, emanet verdi-
ğimiz belediyemizi kaza-
narak, ehil kadrolara tes-
lim edeceğiz. Bundan kim-
senin kuşkusu olmasın.” 
(Haber Merkezi)

Şebinkarahisar'ın 40 yıllık çilesi!

pımı devam eden Çat de-
resi köprüsü de dahil alt-
yapı ve üst yapı asfalt ça-
lışmalarıyla birlikte yakla-
şık 25 kilometrelik bölüm 
tamamlanmış olacak." 

(Yeni Şebinkarahisar)

Yapımı yıllardır yılan hi-
kayesine dönen ve ilçe hal-
kının bir an önce bitmesini 
beklediği Şebinkarahisar - 
Koyulhisar ve İstanbul 
bağlantısını sağlayan ka-
rayolunda asfaltlama ça-
lışmaları başladı.

Ak Parti Şebinkarahi-
sar İlçe Başkanı Nejat 
Okuyar, Şebinkarahisar'ın 
İstanbul, Ankara bağlantı-
sını sağlayan karayolun-
da asfalt çalışmalarına 
başlandığını açıkladı.

Okuyar, "Şebinkarahi-
sar - Koyulhisar ayrımı yo-
lunda Bitümlü Sıcak Asfalt 
Kaplama (BSK) serme iş-

lerine başlandı." dedi.
OKUYAR: BU YIL SO-

NUNA KADAR 25 
KM'LİK BÖLÜM 
BİTİRİLECEK

Önceki dönem Ulaştır-
ma Bakanı Adil Karaisma-
iloğlu'na yaptıkları ziyaret-
te, sıcak kaplama asfalt 
yapımı ve iki virajlı güzer-
gahın düzeltilmesi konu-
sunda destek ve sözünü 
aldığımız çalışmaları ye-
rinde görerek, yetkililer-
den bilgi aldıklarını belir-
ten Okuyar, şu açıklama-
larda bulundu:

"Bu yıl sonu itibariyle, 
Koyulhisar ayrımından ya-

Milliyetçi Hareket Parti-
si Giresun Merkez İlçe Baş-
kanı Denizhan Usta, Gire-
sun’un Türkiye’nin eşsiz 
adalarından birine sahip ol-
duğunu belirterek, “Gire-
sun’umuzda ‘Mavi Tur’ ha-
tıralarını canlandıran, Altın 
Post işletmesine bu şehrin 
tam destek vermesi gerek-
mektedir” dedi. MHP Mer-
kez İlçe Başkanlığı olarak 
da her platformda Altın 
Post gemisinin önemine 
dikkat çekeceklerini vurgu-
layan Usta, “Turizm demek 
kazanım demek. Altın Post 
demek Giresun Adası 
demek. Bu noktada herke-
sin elini taşın altına koya-
cağını düşünüyorum. Koy-
malı da. Giresun, Altın 
Post’a destek olmazsa, 
gerçekten ortaya üzücü bir 
durum çıkacak” açıklama-
sını yaptı.

MHP İlçe Başkanı Usta 
açıklamasında şunları ak-
tardı;

“Giresun’umuz gerçek-
ten doğa harikası bir şehir. 
Çok güzel yaylalarımız ve 
adamız var. Karadeniz’in 
yaşanabilir tek adası Gire-
sun’dadır. Adamız hem 
yerli hem de yabancı turist-
ler tarafından oldukça 
merak  ed i l mek te d i r.  
Bunun da hizmetini veren 
Altın Post gemimizdir. Artık 

ileri gelenleri de Altın 
Post’a sahip çıkmalı ve tu-
rizm konusunda Gire-
sun’umuzu kalkındırdığı 
bu noktada elimizden git-
memeli” ifadelerini kullan-
dı. 

(Sabri Yücel)

Altın Post Giresun’umuzla 
özdeşleşmiştir. Altın Pos 
Gemisi, geçmiş yıllarda ya-
pılan ‘Mavi Turu’ anımsat-
maktadır. Altın Post’a 
sahip çıkmak Giresun’da 
bulunan herkesin birinci gö-
revi olması gerekmektedir. 
Zira, hem şehrin turizmine 
katkı sağlıyor hem de ada-
mıza ulaşımı kolaylaştırı-
yor. Yanı başımızda bulu-
nan Ordu’da, Trabzon’da 
ada olmamasına rağmen 
gerek vapur gerekse de 
yat seferleri yapılıyor. Or-
ganizasyonlar düzenleni-

yor. Bizim de elimizde var 
olan Altın Post’a mutlaka 
değer vermemiz ve kay-
betmememiz gerekiyor. Gi-
resun’umuz için çok de-
ğerli bir yatırım. Gerçekten 
büyük bir eksikliği gideri-
yor. Bu noktada şehrimizin 

“Altınpost desteklemeli ve marka olmalı”

Özel İdare her yerde…
Giresun İl Özel İdaresi asfalt çalışmalarına son sürat devam ediyor. Asfalt ekiple-

ri Güce ilçesinde çalışmalarına devam etti. Ekipler Akılbaba grup yolunda sıcak as-
falt çalışması gerçekleştirdi. Çalışmaların diğer bölgelerde devam edeceği bildirildi. 
Öte yandan İl Özel İdaresi ekiplerince bu hafta içinde sıcak asfalt dökülen Bektaş 
yayla yolunda çizgi çalışmaları da tamamlandığı kaydedildi. Yapılan çalışmaya Bek-
taş Yayla yolu daha güvenli ve konforlu hale getirildi. (İl Özel İdaresi)
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“Refah payı dedik, ses yok”

Hükümetin ikinci teklifi-
ni de yetersiz bulan Me-
mur-Sen'e bağlı memur ve 
emekliler 81 ilde zam tekli-
fini protesto etti. Memur-
Sen Giresun İl Sekreteri ve 
Sağlık-Sen Şube Başkanı 
Ogün Elifoğlu, hükümetten 
refah payı içersen gerçek-
çi bir teklif beklediklerini 
kaydetti. Elifoğlu Memur-
Sen İl binasında yaptığı 
basın açık la ma sın da, 
toplu sözleşmede masaya 
sundukları gerçekçi teklif-
lerine karşı, kamu işvere-
ninin verdiği yetersiz teklif-
leri protesto ettiklerinin al-
tını çizdi. Elifoğlu, iki puan 
arttırarak yüzde 25’e çıkar-
dığı 2024 zam oranının 
Merkez Bankası’nın enf-
lasyon beklentisinin sekiz 
puan altında olduğunu be-
lirtti. Elifoğlu, “Piyasa ger-
çeklerine dayanan teklifi 
görmeyi bekliyoruz” ifade-
lerini kullandı.

Elifoğlu, kamu işvereni 
tarafından sunulan teklifin 
ne rasyonel ve ne de ger-
çekçi olduğunu belirterek, 

lemlerine sığınmadan, ha-
zırladığımız gerçekçi ve 
rasyonel tekliflere kamu iş-
vereninden gerçekçi revi-
zeler bekliyor, memurun re-
fahının yükseltilmesini isti-
yoruz. Sayın Cumhurbaş-
kanımız’ın2023 Seçim Be-
yannamesini açıklarken 
ifade ettiği “enflasyonun 
üzerinde en az büyüme 
oranı kadar refah payı ve-

“Müzakere, zaman kazan-
ma zemini değildir. Strateji 
uygulayarak çözümsüzlü-
ğe sevk etmek değildir. 
Biz, Kamu İşvereninin 
ayakları yere basan teklifi-
ni, kamu görevlilerinin se-
sini ve piyasanın gerçekle-
rini gören teklifini duymak 
istiyoruz.
“ÜCRET SKALASI BO-
ZULDU, DÜZELTİLSİN 

DEDİK, SES YOK”
En düşük memur ma-

aşında hesap hatası var, 
düzeltinsin dedik, ses yok.

Emekli maaşıyla ilgili 
feryatları dile getirdik, ses 
yok. Seyyanen yapılan 
zam emekliliğe yansıtılsın 
dedik, yine ses yok. Kira 
yardımı konusundaki tekli-
fimiz, üstelik, siyasilerce 
ifade edilmesine rağmen o 
da yok. Bu hususların yanı 
sıra; Şeflerin, Müdürlerin 
ücret skalası bozuldu, dü-
zeltilsin dedik, ses yok.

Mühendisler büyük pro-
jelerle ülkeye katkısının 
karşılığını alamıyor dedik, 
ses yok.

receğiz.”vaadi masada ha-
yata geçirilsin. Büyük ve 
Güçlü Türkiye için güçlü 
memur!

Güçlü memur için de 
refah payı şart. Onun için 
Memur-Sen olarak bu mey-
dandan bir kere daha hay-
kırıyoruz: Alın terinden ta-
sarruf olmaz. Emeğin kar-
şılığı kısılarak bütçe büyü-
mez.

Akademisyenler bilgisi-
nin, fikrinin, akademik kari-
yerinin karşılığını alamıyor 
dedik, ses yok.

Kamu personel siste-
minin bütünlüğü bozuldu, 
bunu düzeltmenin en 
doğru yeri toplu sözleşme 
masasıdır dedik, yine ses 
yok. Diğer taraftan, Akar-
yakıta gelen zamlar, ulaşı-
ma gelen artışlar hepimizi 
zorluyor, Emtia ürünlerin-
deki fiyat artışları, insaf sı-
nırını aşan kiralar geçim sı-
kıntımızı büyütüyor. Sabit 
gelirliler olarak, alım gücü-
müz düştü, her geçen gün 
sosyal maliyet artıyor, psi-
kolojik maliyet aklımızı, 
enerjimizi sömürüyor” ifa-
delerini kullandı.
KAMU İŞVERENİNİN ÖN-
GÖRÜLERİ TUTMUYOR

“Enf las yo na ezi len 
değil, enflasyonu ezen bir 
adım için “refah payı” uy-
gulaması artık şarttır” 
diyen Elifoğlu şunları ak-
tardı;

“Onun için, sözü fazla 
dolaştırmadan, maliye söy-

Gerçekçi ve akılcı ra-
kamlarla teklif revize edil-
sin, refah payıyla memu-
run ve memur emeklisinin 
yüzü gülsün. Bize bahane-
ler üretilmesin. Memur-
Sen ailesi olarak, sorumlu-
luklarımızın bilincinde bir 
kitleyiz. Biz ülkemiz, mille-
timiz, vatandaşımız, ne 
zaman zorda kalsa; yaşa-
dığımız sorunlarda, doğal 

afetlerde, bu ülkenin ve 
aziz milletimizin hep ya-
nında olduk, olmaya da 
devam edeceğiz. Toplu 
sözleşme masasında da 
bugün burada da; sorum-
luluğumuzun gereğini ya-
pıyoruz. Kamu İşvereninin 
de sesimizi duymasını, ge-
reğini yapmasını bekliyo-
ruz” şeklinde konuştu. 

(Haber Merkezi)

Fındık Üreticilerin Dikkatine!
Giresun İl Tarım ve 

Orman Müdürlüğü fındık 
hasadında aflatoksin olu-
şumunun önlemesi için bir 
duyuru yayınladı. Duyuru-
da aflatoksin oluşumunun 
önlenmesi için fındık ha-
sadı ve harmanda dikkat 
edilecek hususları şu şe-
kilde açıklandı:

Fındık mutlaka resmi 
olarak ilan edilen tarihler-
den önce toplanmamalı, 
hasat olgunluğuna ulaş-
tıktan sonra toplanmalıdır. 
Hasat sırasında çeşitler 
birbirine karıştırılmamalı, 
erkenci ve geççi çeşitler 
ayrı ayrı hasat edilmelidir.

Yere dökülen fındık 
bekletilmeden toplanmalı-
dır. Toplanan zuruflu fın-
dıklar, çuvalda kızışmaya 
meydan vermeden en 
kısa zamanda harmana 
boşaltılmalıdır.

Harmanda ıslak zemin 
ve toprak üzerine fındık zu-
rufu dökülmemeli, harman 
zemini kuru olmalı, 10 cm’ 
den kalın serilmemeli ve 
sık sık karıştırılmalıdır. Ya-
ğışlı durumlarda zurufun 
üzeri örtülmeli, örtü olarak 

muhafaza edilmelidir. Çu-
vallanan fındıklar satışa 
sunulmayacaksa depola-
ma yerleri için ambar za-
rarlılarına karşı önlem 
alınmalıdır.

Üreticilerimiz bahsedi-
len hususlara dikkat ettik-
leri sürece fındıkta afla-
toksin oluşmasının önüne 
geçmiş olacaklardır. Böy-
lelikle kaliteli, sağlıklı, sür-
dürülebilir fındık üretimi 
gerçekleştirebileceklerdir. 

Giresun İl Tarım ve 
Orman Müdürlüğü)

kullanılacak malzemenin 
zurufla teması engellen-
melidir. Uzun süre zurufun 
üzeri kapalı tutulmamalı-
dır.

Ayarı iyi yapılmış, ta-
neyi kırmayan, zuruftan 
ve yabancı maddeden iyi 
ayıran sağlam patoz kulla-
nılmalıdır. Patozlanan fın-
dık derhal kuru harmana 
serilmeli, dane fındıklar 3-
4 saatte bir karıştırılarak 
iyice kuruması sağlanma-
lıdır.

Kuruyan fındık vantila-

törle ve elle seçilerek, için-
deki boş, kırık, çürük fın-
dıklar ve zuruf kalıntıları 
ayıklanmalıdır. Kuruyan iç 
f ın d ı ğ ın  nem oran ı  
%6’dan fazla olmamalıdır.

Kurumuş fındık la rı 
sıcak halde çuvallama iş-
lemi yapılmamalıdır. Çu-
vallama sabah erken veya 
akşam geç saatlerde ya-
pılmalıdır. Kuruyan fındık-
lar havalanmayı sağlayan 
jüt v.b. çuvallarda zemini 
tahta olan bir depoda yük-
sek yığınlar oluşturmadan 

İl Sağlık Müdürü Dr. Bulut:
İl dışında sevkler sona eriyor

Giresun İl Sağlık Müdü-
rü Doç. Dr. Muhammet 
Bulut, “Beyin pıh tı sı, 
komplike beyin kanamala-
rı, tendon kesileri, kapalı 
psikiyatri (en çok sevk etti-
ğimiz hastalar) hastaları 
haricinde il dışına sevkleri-
miz bulunmuyor” dedi.

Bulut, yaptığı açıkla-
mada, Giresun olarak 
şehir hastaneleri alt yapı-
sını son 5 yılda neredeyse 
tamamladıklarını belirtti.

Adı şehir hastanesi ol-
masa da Giresun Üniversi-
tesi Eğitim ve Araştırma 
Hastanesinin şehir hasta-
nesi gibi hizmet verdiğini 
kaydeden Bulut, “Ayrıca 
Kadın Doğum ve Çocuk 
hastalıkları Eğitim ve Araş-
tırma Hastanesi ile hasta-
lara hizmet veriliyor. Bu iki 
hastanemizde 600 yatak 
mevcut. Prof. Dr. İlhan Öz-
demir Devlet Hastanemiz 
de 200 yatak ile bu hasta-
nelere eşlik ediyor. Bunla-
rın üzerine koya koya iler-
leyeceğiz. Diğer hastane-
lerimizi de yenileyerek hiz-
mete açıyoruz” bilgisini 
verdi.

Bulut, Giresun olarak il 
dışına sevklerin 4 branş ha-
ricinde sona erdiğine dik-
kat çekerek, şöyle devam 

gösteren sağlık çalışanla-
rına teşekkür ettiğini de 
sözlerine ekledi. (GİSM)

etti:
“Özellikle çocuk hasta-

lıklarında sevkler sona 
ererken bize il dışından 
gelen hastalara da hizmet 
veriyoruz. Özellikle çocuk-
larda üroloji ve göz hasta-
lıklarında çevre illere ba-
ğımlı değiliz.

Yaptığımız toplantılar-
da biz hangi hastamız 
hangi hastaneye ve hangi 
tanıyla gittiğini tartışıp, bu 
noktada ne yapabilir konu-
şuyoruz.

Beyin pıhtısı, komplike 
beyin kanamaları, tendon 
kesileri, kapalı psikiyatri 
(en çok sevke ettiğimiz has-
talar) hastaları haricinde il 
dışına sevklerimiz bulun-
muyor.”

Tıbbi onkoloji ve plastik 
cerrahi doktoru konusun-
da ülke genelinde bir sıkın-
tı yaşandığını bunu Gire-
sun’da da hissettiklerini 
kaydeden Bulut, “Ağustos 
ayındaki atamada onkoloji 
doktorumuz gelecek. Ayrı-
ca Linac cihazımızdaki 13 
basamaktaki eğitimler bit-
mek üzere. Onkoloji dokto-
rumuz da gelince radyote-
rapi hizmeti başlamış ola-
cağız” bilgisini verdi.

Bulut, yaz aylarında 
nüfus yoğunluğu artmış 

olsa da yaptıkları planlama 
ile hastaları mağdur etme-
diklerini, bu konuda özveri 
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“İhanet ediyorsunuz!”
Gelecek Partisi Genel 

Merkez Teşkilat Başkan 
Yardımcısı ve Karadeniz 
Bölge Başkanı Murat Kılı-
çaslan, Giresun Belediyesi 
ek hizmet binasının satışı-
nı ‘Giresun’a ihanet’ olarak 
değerlendirdi. Kılıçaslan 
yaptığı açıklamada, “mev-
cut Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu’nun bir ön-
ceki belediye başkanının 
şehrimize kazandırdığı bi-
nanın satışı şehrimize 
büyük ihanettir” şeklinde 
konuştu.

M U H A L E F E T  
BELEDİYESİ YAPTIRDI, 
İKTİDAR BELEDİYESİ 
SATTI

CHP’li belediye başka-
nı tarafından Giresun’a ka-
zandırılan binanın iktidara 
mensup belediye başkanı 
tarafından satıldığını altını 
çizen Kılıçaslan, “Halkımız 
tarafından yoğun bir eleşti-
ri yapılırken başkan bey 
tüm kulaklarını vatandaşın 
haklı tepkisine kapatmış, 
kimseyi umursamadan, 
eleştirileri ciddiye almadan 
“Ben isterim, yaparım” ha-
vasında yoluna devam et-

pohpohlayan, büyük Baş-
kan diye gaz verenler önü-
müzdeki yerel seçimlerde 
sana ne kadar yetecek çok 
merak ediyorum. Aslında 
Aytekin Bey’e teşekkür et-
meden geçemeyeceğim 
konular yok değil; Kaleye 
Kentsel Dönüşüm yaptın, 
Ada Kale arası teleferik 
yaptın, Adaya ve Gedikka-
ya ya seyir terası yaptın. 
Şehir içi trafiğini çözdün, 
otopark sorununu tarihe ka-
rıştırdın, Yeni Mahalleye 
kentsel dönüşüm yaptın. 
Aksu çöp alanını yaşanır 
bir park yaptın, Çevre yolu-
nu hayata geçirdin, Bulan-
cak Durağındaki dal-çık 
tıkır tıkır işliyor. Sana çok 
teşekkür ederiz Büyük Baş-
kan! Giresun Belediyesi ta-
rihinde ilk defa bu dönem 
Belediye İşçilerinin “Acaba 
bugün bizi nereye sürgün 
edecekler” diye düşündü-
ğü, Başkanına hiç ama hiç 
güvenmediği bir dönem-
deyiz. Böylelikle bir ilki 

mektedir. Ben buradan Gi-
resun Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu’na sor-
mak istiyorum; Burası 
senin şahsi malın olsaydı 
bu rakamlara satabilir miy-
din? Kimin malını kime sa-
tıyorsun? Hiç mi vicdanın 
sızlamıyor? Satılan binaya 
bakıyoruz, satılan fiyata ba-
kıyoruz aklımıza şu geli-
yor? “Bu satıştan şahsının 
ve çevrendekilerin bir men-
faati mi var? Aklımıza 
başka bir şey gelmiyor. Gi-
resun halkı olarak sizler-
den açıklama bekliyoruz 
Aytekin Bey.”

Kılıçarslan, “Çok büyük 
proje vaatleri ile hükümet 
destekli Giresun’a Beledi-
ye Başkanı oldunuz. Nor-
mal şartlarda İktidar Bele-
diye Başkanı mülk satmaz, 
şehre mülk kazandırır. 
Ama siz bizleri her defa-
sında olduğu gibi yine ya-
nıltmadınız. Giresun halkı 
sizi Belediye Başkanı 
olana kadar tanımıyordu. 
Ancak bizler seni çok iyi ta-
nıyoruz. O yüzden bizi hiç 
yanıltmadın. Senin basi-
retsiz yönetim şeklini de 

daha gerçekleştirdin. Ba-
kıyoruz personellere o 
kadar gergin ve tedirginler 
ki mesai bitse eve gitsek 
diye düşünüyor. Bu insan-
lardan nasıl verim alıp, hiz-
met ettireceksin? Giresun 
Belediyesi senin babanın 
çiftliği değildir, önceki baş-
kan sana 220 milyon borç 
bıraktı, şu anda mevcut 
borcun ucu bucağı belli 
değil. Ama bakıyoruz siz 
sanki Belediyenin hiç 
borcu yokmuş gibi hareket 
ediyorsunuz mal mülk sa-
tarak günü kurtarıyorsun. 
Esnaf size mal vermiyor, ar-
kanızdan tef çalıyor siz 
yine umursamaz bir tavırla 
müdürlerinize “Mal veren 
yerden alışveriş yapın” di-
yorsunuz.

Giresun’a onca Bakan 
geliyor, bu insanlar sadece 
çay kahve içmeye mi geli-
yor. Onca yatırım sözleri 
veriliyor, bu sözler ne olu-
yor? Şehre 2 milyarlık yatı-
rım yaptığınızı ifade edi-

ben çok iyi de bilirim. Sana 
tavsiyem Aytekin Şenli-
koğlu;

Giderayak şehre ve Gi-
resun Belediyesine daha 
fazla zarar verme. Beledi-
yenin kazanımlarını tek tek 
satmaktan başka hiçbir 
şey bilmiyorsun. Yazıktır 
günahtır, satılan yerler, 
mülkler üzerinde tüyü bit-
memiş yetim hakkı var” ifa-
delerini kullandı.

“ 7  A Y  S O N R A  
AYTEKİN BEY’İN “YE 
KÜRKÜM YE” SALTANA-
TINI DEVİRECEĞİZ”

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun yanındaki şehre iha-
net eden bir grubun ağzı ile 
hareket ettiğini ifade eden 
Gelecek Partisi Genel Mer-
kez Teşkilat Başkan Yar-
dımcısı Murat Kılıçaslan 
şunları belirtti;

“Milletime bakıyorum 
hizmetlerinden memnun 
değil. Ama haksızlık yap-
mayalım, yanındaki ihanet 
grubuna da haksızlık et-
meyelim. Senden oldukça 
memnun olan onlar. Seçi-
me girdiğin zaman o seni 

yorsunuz, bu yatırımları 
biz neden göremiyoruz. 
Gördüğümüz tek şey eski 
tas aynı hamam. Siz, bu 
yap ma dık la rı nız la bu 
şehre ihanet ediyorsunuz 
Aytekin bey! Önümüzde 
yerel seçimler var. Vatan-
daşımızın bu sefer neyin 
ne olduğunu artık çok iyi al-
gıladığını düşünüyorum. 
Giresun’un bir 5 seneyi 
feda etmeye artık mecali 

yok. Aytekin bey bütün 
ikazlara, önerilere ve eleş-
tirilere rağmen ilk günkü be-
ceriksizliği ile devam edi-
yor. Yerel seçimlerde ikti-
dar partisine bakılmaksı-
zın insanlarımızın liyakat 
ve özveri ile hizmet eden bi-
rini seçeceğine inancım 
tam. 7 ay sonra Aytekin 
bey’in “Ye kürküm ye” sal-
tanatını devireceğiz İnşal-
lah” dedi. (Gülsen Dikgöz)

Şehrimizin dört bir
yanında sıcak asfalt

çalışması devam ediyor

çalışıyoruz. Mavi denizi, 
yeşil doğası, adası ve ka-
lesiyle bu şehri daha ya-
şanabilir bir hale getirme 
çalışmalarımız her alanda 
devam ediyor. Vatandaş-
larımızın konforlu ve gü-
venli ulaşımlarını sağla-
mak adına, asfalt çalışma-
larımızı önümüzdeki gün-
lerde artarak devam etti-
receğiz.” (Dursun Onur)

Vatandaşların daha gü-
venli ve konforlu yollarda 
seyahat edebilmeleri ama-
cıyla asfalt çalışmalarına 
hız veren Giresun Beledi-
yesi, belirlenen öncelik sı-
ralamasına göre ihtiyaç 
duyulan noktaları sıcak as-
falt konforuyla buluşturu-
yor.

Giresun Belediyesi 
Fen İşleri Müdürlüğü ekip-
leri, şehir genelinde va-
tandaşların daha rahat ve 
güvenli ulaşımlarını sağ-
layabilmeleri için projeleri-
ni bir bir hayata geçirmeye 
devam ediyor. Şehrin ihti-
yaçlarını gidermek adına 
planladıkları program da-
hilinde yol çalışmalarını 
sürdüren ekipler, mevsim 
şartlarına göre asfalt ça-
lışmalarına ara vermeden 

sürdürüyor.
Belediye Başkanı Ay-

tekin Şenlikoğlu, “28 Ma-
hallemizin, 604 cadde ve 
sokağı için çalışıyoruz. 
Şehrimizin yol kalitesini 
arttırıyoruz” diyerek şun-
ları söyledi: “Göreve geldi-
ğimiz ilk günden bu yana, 
Giresun’umuzun ve hem-
şehrilerimizin hak ettiği hiz-
met kalitesine ulaşması 
için hem altyapı hem de 
üstyapıya ayrı önem ver-
dik. Görev sürecimiz bo-
yunca geçirdiğimiz yaz se-
zonlarında olduğu gibi, bu 
sezon da şehrimizin önce-
likli ihtiyaçlarına göre as-
faltlama çalışmalarımızı 
sürdürüyoruz. Giresun’un 
28 mahallesinde bulunan 
604 cadde ve sokağa ayrı 
ayrı hizmet götürmek için 

EMEP, “Fındıkta 75 TL soygun
ve talan anlamı taşıyor.”

Emek Partisi Giresun 
Temsilcisi Halit Keskin, 
parti olarak iktidarın tarım 
ve gıda şirketleri lehine 
tarım politikası geliştirdik-
leri hep söyledik diyerek 
kanıt olarak da fındığın pi-
yasa fiyatı olarak 75 TL ol-
masını gösterdi.

Emek Partisi Giresun 
Temsilcisi Halit Keskin, 
“Parti olarak her yıl aynı se-
naryonun oynandığını söy-
lüyoruz. Bu yıl için de ikti-
dar TMO’nun alım fiyatını 
80 TL dolayında açıklaya-
cağını, piyasa fiyatının da 
70-75 TL olacağını söyle-
miştik. Biz kahin değiliz. 
İzlenen tarım politikasını 
ve sonuçlarının ne olaca-
ğını biliyoruz. Şimdi fındık 
fiyatı 75 TL. Geçen yılın 
fındığını da daha ucuza alı-
yorlar. Bunun adı soygun 
ve talan değil de nedir? 
İktidar tarım ve gıda şir-
ketleriyle işbirliği halinde 
üretici köylüyü fındık üreti-
minde koparmaya çalışı-
yor. Fındık arazilerinin söz-
leşmeli tarımla şirketlerin 
denetimine geçmesine hiz-
met ediyor.” dedi.

Geç olmadan ses yük-
seltelim

İktidarın tarım ve gıda 
tekelleriyle işbirliği halinde 
uyguladığı tarım politika-
ları sonucu en fazla 3-5 yıl 

söz sahibi olduğu demok-
ratik halkçı tarım politika-
larının uygulanacağı De-
mokratik Halk İktidarında-
dır” dedi. (Gülsen Dikgöz)

yoksullaştırıyor. Tüm üre-
tici köylüler ortak talepler 
etrafında tepkisini göster-
melidir. Ancak bilinmelidir 
ki, asıl çözüm üreticilerin 
ürünlerinde ve emeğinde 

sonra küçük üreticinin yok 
olacağını söyleyen Kaya, 
“Kooperatiflere devlet des-
teğini ortadan kaldıran 
4572 sayılı birlikler yasası 
çıktığı 2000 yılından bu-
güne amacın sözleşmeli 
tarımla şirketlerin ege-
menliğinin kurulmaya çalı-
şıldığını anlatmaya çalış-
tık. Artık son zamanları ya-
şıyoruz. Böyle giderse en 
fazla 3-5 yıl sonra küçük 
üretici fındık üretim alan-
larını terk etmek zorunda 
kalacak. Fındık üretimin-
de tarım şirketleri egemen 
olacak. Geç kalmadan 
emeğimize, ürünümüze 
sahip çıkmak zorundayız. 
Sesimizi il il, ilçe ilçe, köy 
köy, bahçe bahçe yükselt-
mek zorundayız. AKP ikti-
darının izlediği tarım politi-
kası ayrım yapmıyor. 
AKP’ye oy verenleri de 

Balçıklı Köyü Kalkınma
atölyesi açıldı

Piraziz Kaymakamı Kezban Yerlikaya Akpınar, Ya-
vuzkan Fındık tarafından Kenan Yavuz anısına Bal-
çıklı Köyünde “Dört Mevsim Çocuk Olmalı Yaz Okulu 
Projesi” kapsamında yaptırılan “Balçıklı Köyü Kalkın-
ma Atölyesi”nin açılışına katıldı. Kaymakam Akpınar 
projenin hayata geçirilmesinde emeği geçen tüm yet-
kililere teşekkürlerini iletti. (Piraziz Kaymakamlığı)
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              TRENDYOL 1. LİG PUAN DURUMU

       TAKIMLAR O G B M A Y AV P

1 EYÜPSPOR 2 2 0 0 3 0 3 6

2 ŞANLIURFASPOR 2 2 0 0 4 2 2 6

3 MANİSA FK 2 1 1 0 2 0 2 4

4 GENÇLERBİRLİĞİ 2 1 1 0 2 1 1 4

5 BODRUM FK 2 1 1 0 1 0 1 4

6 SAKARYASPOR 2 1 1 0 1 0 1 4

7 ADANASPOR 2 1 0 1 3 2 1 3

8 ÇORUM FK 2 1 0 1 3 2 1 3

9 GİRESUNSPOR 2 1 0 1 2 1 1 3

10 ALTAY 2 1 0 1 2 2 0 3

11 ERZURUMSPOR 2 0 2 0 1 1 0 2

12 BANDIRMA SPOR 2 0 2 0 1 1 0 2

13 ÜMRANİYESPOR 2 0 1 1 1 2 -1 1

14 KEÇİÖRENGÜCÜ 2 0 1 1 0 1 -1 1

15 GÖZTEPE 2 0 1 1 0 1 -1 1

16 BOLUSPOR 2 0 1 1 0 2 -2 1

17 KOCAELİSPOR 2 0 0 2 0 4 -4 0

18 TUZLASPOR 2 0 0 2 0 4 -4 0

               2 .H A F T A  M A Ç  S O N U Ç L A R I

Ç O R U M  F K0  -  2G İR E S U N S P O R

B O D R U M  F K0  -  0E R Z U R U M S P O R  

Ü M R A N İY E S P O0  -  0G Ö Z T E P E

A D A N A S P O R Ş A N L IU R F A S P O R

B A N D IR M A  0  -  0B O L U S P O R

M A N İS A  F K0  -  0A .K E Ç İÖ R E N G Ü C

S A K A R Y A S P O R0  -  0G E N Ç L E R B İR L İĞ İ

A L T A Y1  -  0T U Z L A S P O R

E Y Ü P S P O R- K O C A E L İS P O R

               3 .H A F T A  M A Ç  P R O G R A M I

E R Z U R U M S P O R- M A N İS A  F K

G Ö Z T E P E- Ç O R U M  F K

T U Z L A S P O R- E Y Ü P S P O R

S A K A R Y A S P O R- Ü M R A N İY E S P O R

G E N Ç L E R B İR L İĞ İ- B O D R U M  F K

B O L U S P O R- Ş A N L IU R F A S P O R

K E Ç İÖ R E N G Ü C Ü- A D A N A S P O R

K O C A E L İS P O R- A L T A Y

G İR E S U N S P O R- B A N D IR M A  S P O R

1 - 2
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“Nakitimiz olsa…”
Giresunspor Başkanı 

Nahid Yamak, nakit para ol-
ması halinde transfer tah-
tasının açılması için ihtiyaç 
duyulan 94 milyon 757 bin 
liranın aşağıya çekilebile-
ceğini söyledi.

Başkan Yamak; "Trans-
fere engel oyuncularla an-

leniyorum. Kulübümüzün 
durumu ortada. Onlardan 
fedakârlık yapmalarını isti-
yoruz."

ACİL ÇALIŞMA YAPIL-
MALI

Başkan Yamak sözleri-
ne şu şekilde devam etti: 
"Yeni oluşacak yönetimin 

laşabilmek yani rakamı 
aşağı çekebilmek için ce-
binizde nakit paranızın ol-
ması gerekir. Gelirleri ne 
kadar hızlı bir şekilde kulü-
bün içerisine sokabilirsek, 
bu oyuncularla pazarlık 
sansımız olur.

Bu rakam yüzde 30 

acilen bir çalışma yapması 
lazım. Bu konuda oyuncu-
larla ne durumdayız, hangi 
aşamadayız bunun rapo-
runu aday olacak arkadas-
lara sunacagim. Elimizde 
hazir paramiz olsa biz bu 
94 milyon lirayi daha da 
aşağıya çekebiliriz. Ülke 
olarak en büyük sıkıntımız 
şuanda nakit para.

Bizim elimizde de yok. 
Kongre kararını hafta ba-
şından bu yana düşünü-
yordum. Bazı şeylerden kı-
rıldım. Bunlar çok dile geti-
rilecek bir konu değil. Gire-
sunspor'u yönetmek artık 
bir kişinin tek başına yapa-
bileceği bir şey değil. Mali 
olarak çok güçlü bir baş-
kan lazım. İsterse ben de 
yanında çalışırım. Bu ko-
nuda Giresunspor’da dok-

aşağı çekilebilir. Şuanda 
bankalar kredi vermiyor. 
30 milyon kredi çekilmiş, 
biz o borcu 4 milyon liraya 
kadar düşürmüşüz ancak 
yeni bir kredi talebinde bu-
lununca isteğimiz geri çev-
riliyor. Giresunspor'dan ala-
caklı olan oyunculara ses-

tora yaptım. Bir puan yü-
zünden düştük ancak 
hayat devam ediyor. Birlik 
oluşturmamız gerekir. Gi-
deceğim son güne kadar 
çalışmalarımı sürdürece-

ğim. Sezon sonuna kadar 
120 milyona ihtiyaç var.

Benim bu parayı ve-
recek gücüm yok" ifadele-
rini kullandı. 

(Spor28)

Özgüven geldi
Teknik adam Kaplan: 

"Bizim ilk hedefimiz ligde 
kalmak. 'Şampiyon olu-
ruz ya da Play-off oynarız 
dersek doğru olmaz. Bu 
ligde Giresunspor’un ka-
lıcı olması lazım. Genç 
oyuncularla çalışmayı se-
viyorum. Bizim oyuncula-
rın yaş ortalaması 18,9. 
Bu takıma sabretmek ge-
rekir"

Giresunspor'un teknik 
adamı Mustafa Kaplan, 
Çorum FK karsısında 
elde ettikleri galibiyetin 
futbolculara özgüven ge-
tirdiğini kaydetti.

Mustafa Hoca; "Bildi-
ğiniz gibi transfer yasağı-
mız olduğundan buna 
göre bir kadro planlaması 
yaptık. Altyapıdan 15 
tane oyuncu aldık ve bu 
arkadaşlarımızın bazıla-
rını da oynatıyoruz. Biz 
aslında lige iyi hazırlan-
dık. Bodrumspor maçı da 
iyi geçmişti ama tecrübe-
sizliğimizin kurbanı ol-

Sözlerine 'Bu ligde 
kimsenin kimseden fark 
yok. Tek fark, takımların 
forma renkleri. İnşallah 
bu Çorum FK galibiyeti 
bir başlangıç olur" diyen 
Kaplan; "Bizim ilk hedefi-
miz ligde kalmak. Şampi-
yon oluruz ya da Play-off 
oynarız dersek doğru 
olmaz. Bu ligde Gire-
sunspor'un kalıcı olması 
lazım. Elimizdeki tüm 
genç oyuncuların Türk 
Futboluna önemli katkıla-
rı olacak.

Takımda iyi bir bera-
berlik ve arkadaşlık var. 
Birbirine kenetlenmiş, se-
nelerce altyapıda birlikte 
oynayan oyuncu grubuna 
sahibiz. Elimizde baba 
oyuncular olarak gördü-
ğümüz Talha, Faruk, 
Merthan, Kadir gibi oyun-
cular da çok genç. 2000- 
2003 doğumlu oyuncular. 
Tabi Erolcan, Çekdar ve 
Saviçeviç gibi tecrübeli 
futbolculara da sahibiz.

Bizim gibi transfer ya-
sağı olan başka kulüpler 
var. Erzurum gitti puan 
aldı, Altay haftayı galibi-
yetle kapattı. Bu ligde her-
kes herkesi yenebiliyor. 
Genç oyuncularla çalış-
mayı seviyorum. Bizim 
oyuncuların yaş ortala-
ması 18,9. Bu takıma sab-
retmek gerekir" dedi. 
(Spor28)

muştuk. O mücadelede 
hem 10 kişi kalmış, hem 
de 90+4'de gol yiyerek 
şanssız bir mağlubiyet al-

mıştık. Giresunspor'u ya-
şatmak için birlik içinde 
hep beraber çalışıyoruz. 
Çorum deplasmanında 
ilk yarı iyi oynadık, ikinci 
devrede kapandık ve son-
rasında kontra ataktan 
ikinci golü bulduk. Bu 
ligde herkes Giresuns-
por'u düşecek takım ola-
rak görüyordu. Futbolcu-
larımızın özgüveni geldi. 
Bu ligde Giresunspor’un 
da olduğunu herkese gös-
terdik" şeklinde konuştu.

KENETLENMİŞ BİR 
TAKIM

Giresunspor resmi internet sitesi üzerinden yapılan 
açıklamada, yönetim kurulunun seçimli olağanüstü 
genel kurul kararı aldığının kulüp başkanı Nahid Rama-
zan Yamak tarafından duyurulduğu kaydedildi.

Genel kurulun 3 Eylül Pazar günü saat 13.00'de Ço-
tanak Spor Kompleksi Spor Salonu'nda gerçekleştirile-
ceği aktarılan açıklamada, çoğunluk sağlanamaması 
durumunda 10 Eylül Pazar günü saat 13.00'de aynı 
yerde çoğunluğa bakılmaksızın ikinci oturumun ger-
çekleştirileceği aktarıldı. (Sabri Yücel)

Kongre tarihi belli oldu

Giresunspor’a tribün cezası

Giresunspor Kulübüne, 
Bodrum FK maçındaki tri-
bün olayları nedeniyle se-
yirci yasağı, saha olayları 
nedeniyle de para cezası 
verildiği bildirildi.

Türkiye Futbol Fede-
rasyonu, PFDK’nın aldığı 
kararları açıkladı. Buna 
göre, Bitexen Giresuns-
por-Bodrum FK Trendyol 
1. Lig müsabakasında, 
yeşil beyazlı taraftarların 
neden olduğu saha olayla-
rı nedeniyle 56 bin para ce-

zası öngörülen açıklama-
da, taraftarların cezası ile 
de şu kararların alındığı ak-
tarıldı:

“FDT’nin 52/3. maddesi 
uyarınca saha olaylarına 
karışan taraftarların bulun-
duğu batı üst tribün O blok-
ta yer alan seyircilerin 
elektronik bilet kapsamın-
daki kartlarının bloke edil-
mesi suretiyle bir sonraki 
ev sahibi kulüp olduğu mü-
sabakaya girişlerinin en-
gellenmesine, aynı müsa-

bakada Bitexen Giresuns-
por Kulübünün, taraftarla-
rının neden olduğu çirkin 
ve kötü tezahürat nedeniy-
le FDT’nin 53/3. maddesi 
uyarınca çirkin ve kötü te-
zahüratta bulunan doğu alt 
tribün E blokta yer alan se-
yircilerin elektronik bilet 
kapsamındaki kartlarının 
bloke edilmesi suretiyle bir 
sonraki ev sahibi kulüp ol-
duğu müsabakaya girişle-
rinin engellenmesine karar 
verildi.” (Sabri Yücel)


